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Onderwerp  

Beantwoording schriftelijke vragen – 

AWP – Persbericht Loodvrij Vissen 

    

 

Geachte heer Vonk, 

 
Op 16 december jongstleden stelde u het college van dijkgraaf en hoogheemraden schriftelijke 
vragen over het persbericht over Loodvrij Vissen (registratienr. 21.1062540). Met deze brief 
voorzien wij in de beantwoording van uw vragen. Op de volgende pagina's vindt u de vragen, 

gevolgd door een reactie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

namens het college van dijkgraaf en hoogheemraden, 

 

 

de secretaris,  de  voorzitter,  

 

 

M.J. Kuipers   drs. L.H.M. Kohsiek  
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Vraag 1.  

Ik heb uw persbericht over de CHI van gisteren gelezen. 

Ik weet niet of u de vergadering gevolgd heeft, maar het zou fijn en positief zijn als u een 

aanvullend bericht opstelt en verspreidt. Dat gaat over lood in het water. Iets als: 

 

“Het hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier roept vissers op om geen lood meer te 

gebruiken.” 

“Het schap werkt hard aan schoon water en hierbij kunnen alle beetjes helpen. Er zijn zogenaamde 

Kader Richtlijn Water (KRW) doelen, die gaan over de ecologische kwaliteit van het oppervlakte 

water. Giftige stoffen, waar lood er een van is, kunnen de microfauna vergiftigen. Dit heeft dan weer 

gevolgen voor de hele voedselketen in het water. Net zoals er geen lood in het drinkwater mag 

zitten hoort het ook niet in het viswater thuis. In de vergadering van het College van 

Hoofdingelanden werd door verschillende partijen, zoals de PvdA en de Algemene Waterschapspartij, 

opgeroepen om hier stelling in te nemen.  

Siem-Jan Schenk en Klazien Hartog, hoogheemraden, lieten weten dat er gewerkt wordt aan 

afspraken met de visserij verenigingen, samenwerken met vallen partijen geeft de beste kans op 

succes, Helaas zijn er op dit moment geen wettelijke normen.  

Maar dat laat onverlet dat we met zijn allen ons best kunnen doen, vandaar de oproep: “gebruik 

geen vislood meer”. Uw hengelsportwinkel kan u aan ander materiaal helpen.” 

 

HHNK pretendeert een Maatschappelijk Verantwoorde Overheid te zijn. Enige educatie en drang om 

gif uit het water te laten hoort hier natuurlijk bij. Bovendien doet zo’n persbericht recht aan de 

discussie in het hoogste orgaan van HHNK het CHI. Wilt u, uiteraard in overleg met de 

portefeuillehouders, een soortgelijk persbericht opstellen en verspreiden?" 

 

Antwoord 

Wij vinden het een goed idee om actief publiciteit te zoeken rond loodvrij vissen. Wij voelen ons 

positief aangespoord om naar buiten te treden. We zullen dan ook bekijken wat een goed moment 

zou kunnen zijn om dit te doen, en via welk medium dit het beste kan gebeuren. U wordt op de 

hoogte gehouden over hoe en wanneer wij hierover zullen communiceren. 

 

Ook zijn we in gesprek met de Unie van Waterschappen over loodvrij vissen en hebben we het 

onderwerp geagendeerd op de agenda van de Visstandbeheercommissie (VBC).   

 

 

 

 

 

 

 

 

 


